
ÄLGJAKT I HJULBÄCK 2020 
 
Enligt årsmötesbeslut så ställdes älgjakten detta år in. Detta då övriga jaktlag på halvön 
beslutat detsamma. Anledningen är förra årets dåliga resultat. Ett unikt beslut. Första 
gången i modern tid som detta skett. 
  
 
Vid jaktdagboken Klas Sarén 
 
 


